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Nederlandse golfbiljart bond  
 

Roermond – Echt NL 88 RABO 0134 7224 50  

Kamer van Koophandel Roermond 40175449 

 

 
Notulen algemene ledenvergadering 02-06-2023  
Opgesteld door Rob van Wegberg  
 
Locatie: Bistro Op de Slek, Hoogstraat 22 6101 XT Echt  
 
Aanwezig;  
Bestuur; Joost Drenth, Bas van Wegberg, Leon van Velthoven en Rob van Wegberg  
Leden; Auwt Einekoeze, De Paersstal, Deelgaard, Slek, Nooit Gedacht, BCB, BCW,  
Black Pantalona, Boszicht, BVE, De Manege, Rooj, De Stamgasten, Voelender,  
Heukske, Heytse, Wups Pup, De Kantien en De Moesdijk.  
 
Afwezige leden; Doospel (afgemeld) Village, Eige Meining, Vlegelke en Hingen.  
 
Het district waaronder de afwezige verenigingen spelen, zal een sanctienota ontvangen voor het  
niet aanwezig zijn, van de diverse (leden) verenigingen.  
 
Opening door de voorzitter  
Alle aanwezigen worden welkom geheten.  
 
Ook een speciaal welkom aan de bestuursleden van de Z.N.G.F. die zijn uitgenodigd naar  
aanleiding van het HB/DB overleg. (toegevoegd agendapunt)  
 
Mededelingen/ingekomen stukken  
Er wordt om 1 minuut stilte gevraagd om de onlangs overleden N.G.B. leden en of oud-leden  
Ger Janssen en Jan Vossen te gedenken (BCW)  
 
De aanvraag/opdracht voor vernieuwen van de statuten is bij de notaris geannuleerd, omdat de  
opdracht al geruime tijd geleden is aangevraagd en er nog geen actie is ondernomen. 
Besloten is dat we het voorlopig laten zoals nu is. De wijzigingen waren bedoeld om aan de  
WBTR te voldoen. (Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen)  
Hiervoor is een (tijdelijk) aanvullend onofficieel bestand toegevoegd op de website.  
 
Een mail ontvangen van Ard Ceelen m.b.t. regelement (zie toevoegingen/aanpassing reglement)  
Ook nog ontvangen, een mail van district Midden-Limburg m.b.t. aanpassen letterwaarde- 
berekening eerste klasse (zie toevoegingen/aanpassing reglement)  
 
Samenwerking met de Z.N.G.F.  
Aan de aanwezigen wordt gevraagd of er ideeën zijn op welk gebied dan ook, hoe men de  
samenwerking kan intensiveren? Diverse voorstellen worden hierbij genoemd. 
Om constructiever te kunnen overleggen wordt voorgesteld dat de N.G.B. en bestuur van de  
Z.N.G.F. ná de A.L.V. met elkaar gaan brainstormen. 
 
Aantal onderwerpen die tijdens het extra overleg de revue zijn gepasseerd; 

• Organiseren districtstreffen  

• Gebruikmaken van de website  

• Leden (Z.N.G.F.) polsen voor aansluiting bij N.G.B. 

• Kampioenen districten/Z.N.G.F. tegen elkaar laten spelen  

• Gelijkwaardig maken van wedstrijdreglement (nog niet aan de orde)  
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• Aansluiten /opgave teams voor spelen bij Z.N.G.F. 

• Aansluiten/opgave teams van Z.N.G.F. voor spelen in een van de districten  
 
Het organiseren van een districtstreffen (voorlopig met 1 team of dan wel maximaal 2 teams) en  
gebruikmaken van de website kan eventueel op korte termijn plaatsvinden.  
De andere onderwerpen moeten eerst intern worden besproken.  
 
Notulen A.L.V. 10-06-2022  
Er zijn geen op of aanmerkingen, bedankt aan de opsteller. 
 
Verslag (penningmeester) afgelopen seizoen en de verwachting voor het seizoen 2023-2024  
Voor het afgelopen boekjaar is er een positief saldo te noteren. 
Dit is voornamelijk te danken aan de sponsorcommissie (Maikel Looymans)  
En aan de supersponsoren die zijn benaderd door het bestuur. 
 
Voor het komende boekjaar zal het lastiger worden om een positief saldo te bewerkstelligen.  
Dit komt voornamelijk omdat de huurkosten voor de bus (interland) best wel prijzig is. 
 
De vergadering wil graag weten wat de kosten dan zijn en of er ook meerdere prijsopgaven zijn  
opgevraagd? Er zijn meerdere offertes opgevraagd en de aanbieder waar we voor hebben  
gekozen, is hiervan de goedkoopste.  
 
Het bestuur geeft aan om deze kosten enigszins te willen compenseren om de eigenbijdrage voor  
de busreizigers te verhogen. De vergadering geeft aan dat dit geen enkel probleem moet zijn. 
Besloten wordt derhalve dat de kosten voor de spelers en introducés met €5,- p/p te verhogen.  
 
Door de penningmeester wordt vermeld, dat iedereen die de financiële gegevens wil bekijken  
de stukken ná de vergadering kan inzien. 
 
Door de vergadering wordt aangegeven om voor de volgende keer een samenvatting  
(verlies/winst overzicht) aan de leden te overhandigen. (terugvragen na de A.L.V.)  
 
Verslag kascontrolecommissie (vereniging BCW)  
De kas is door de vereniging BCB gecontroleerd en deze geven te kennen dat alles correct is  
gespecificeerd en ook perfect in orde is.  
De vergadering wordt dan ook verzocht om het hoofdbestuur decharge te verlenen.  
 
Voor het jaar 2024 is Black Pantalona aan de beurt en reserve is dan Boszicht.  
 
Vaststellen contributie seizoen 2023-2024  
Als bestuur stellen we voor om de contributie van €5,- per individueel lid te handhaven. 
De vergadering gaat hier vanzelfsprekend mee akkoord.  
 
Aanmelden bestuursleden en of verkiezingen  
Joost Drenth heeft zijn drie jaren als bestuurslid erop zitten en stelt zich wederom verkiesbaar. 
Er wordt gevraagd of iemand stemming wenst?  
De vergadering wenst geen stemming en zodoende is Joost herkozen om zitting te nemen in het  
N.G.B.-hoofdbestuur. 
 
Nieuwe bestuursleden zijn altijd welkom, graag zelfs. 
Opgeven om zitting te nemen in het N.G.B.-hoofdbestuur kan bij een van de bestuursleden.  
Aangegeven wordt ook nog, dat nieuwe bestuursleden niet persé een functie moeten bekleden.  
Er zijn ook bestuursleden nodig om te assisteren bij bijvoorbeeld het N.K. en of bij bezoeken van  
onder andere finalewedstrijden. 
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Schema van aftreden hoofdbestuur; 
Rob van Wegberg is aftredend tijdens de A.L.V. van 2024  
Leon van Velthoven is aftredend tijdens de A.L.V. van 2025  
Bas van Wegberg is aftredend tijdens de A.L.V. van 2025  
Joost Drenth is aftredend tijdens de A.L.V. van 2026  
 
Voorstellen en eventueel benoeming ‘’nieuwe’’ commissieleden  
Buiten de nieuwe kascontrolecommissie blijven alle commissies in dezelfde samenstelling.  
 
H.B. / D.B. overleg  
Zoals jullie in het verslag hebben kunnen lezen zijn er een aantal afspraken gemaakt. 
 
De éérste loting tijdens N.K. wordt door de spelers zelf gedaan. (niet aanwezig is ook niet  
meespelen) Dit, naar aanleiding van kritiek naar de organisatie, dat de loting wellicht niet eerlijk  
zou gaan. Wat we uiteraard tegenspreken. Bij de loting zijn in principe altijd spelers aanwezig die  
meekijken. Zodoende hebben we besloten in navolging van het district Midden-Limburg dit over te  
nemen. Er is dus geen respijt van 1 uur meer toegestaan. 
 
Vanaf de komende editie zullen bij de Nationale beker ook spelers worden toegelaten van  
meerdere verenigingen om een team te vormen. (zogenaamde gastspelers) Hiervoor zullen een  
aantal restricties noodzakelijk zijn die bij de algemene bepalingen worden toegevoegd.  
De wedstrijdleider geeft enige uitleg en voorbeelden van deze opzet. 
 
Er wordt gevraagd waarom de spelers alleen van het eigen district moeten zijn? 
De wedstrijdleider geeft te kennen dit toch te willen doen volgens de nu opgestelde richtlijnen.  
Mocht het nodig zijn voor het jaar erop volgend, kunnen we dit dan aanpassen.  
 
Ook besproken in het overleg, voor de organisatoren van toernooien een en ander nog beter af te  
stemmen, zodat er geen toernooien zijn als er bijvoorbeeld kampioenschappen zijn in een district,  
of meerdere evenementen op een en dezelfde dag. 
(Voorbeeld; door overleg via de secretaris zijn er nu 2 afzonderlijke datums gepland voor het 
toernooi bij De Paersstal en BCW)  
 
De datums van de evenementen en de reeds bekende toernooien kan men raadplegen in het  
jaarrooster of men kan informeren bij de N.G.B. of het district. 
 
Andere onderwerpen die zijn besproken, komen in de diverse agendapunten nog aan bod. 
 
Toevoegingen en of voorstellen in het wedstrijdreglement en of bepalingen  
De ontvangen gegevens van Jan v/d Boel zijn of worden overgenomen in het  
wedstrijdreglement. Dit zijn alleen tekstuele aanpassingen. (wijzigingen in kleur)  
 
Bij de algemene bepalingen van de N.G.B. wordt alle overbodige tekst (voornamelijk van de  
vroegere ereklasse) verwijderd.  
 
Het ingekomen stuk van D.M.L. betreft de vraag om de letterwaarde voor de tweede klasse aan te  
passen (met terugwerkende kracht) zodoende dat de spelers van deze klasse een lagere  
letterwaarde verkrijgen die meer past bij deze klasse.  
Als bestuur hebben we hiermee geen enkel probleem en als de vergadering akkoord is kan dit  
worden doorgevoerd. 
 
De vergadering geeft aan dit een goed idee te vinden en gaat akkoord. 
Wel wordt aangemerkt dat het in principe jaarlijks moet worden bekeken en eventueel worden  
bijgesteld, want dit kan fluctueren, omdat er teams bij komen afvallen en of klassen worden  
opgeheven/samengevoegd.  
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Er wordt gevraagd na hoeveel wedstrijden een letterwaarde wordt bepaald?  
Het bestuur geeft aan, om een redelijk juiste letterwaarde te bepalen wordt dit berekend na zeven  
gespeelde wedstrijden. Echter, de wedstrijdleider van de N.G.B. of een district kan ook indien  
noodzakelijk hiervan afwijken. Dit staat ook zo omschreven in de algemene bepalingen. 
Trouwens, de elorating is ook nog in behandeling en als deze is geïmplementeerd met de juiste  
waardes, krijgt met een eerlijke letterwaarde. (bij de K.B.G.B. ook nog in de testfase)  
 
Ingekomen stuk; Mail van Ard om het wedstrijdreglement letterlijk over te nemen van de K.B.G.B.  
vinden we als bestuur niet noodzakelijk en wordt ook niet doorgevoerd.  
De Nederlandse tekst is duidelijk en goed leesbaar opgesteld. (eigen identiteit met Nederlandse  
schrijfstijl) Als er toch nog verschillen zijn in het wedstrijdreglement, hadden we dit graag vernomen  
zodat een en ander kan worden aangepast. (Ard stuurt de eventuele verschillen dan naar de  
secretaris van de N.G.B.)  
 
Evaluatie evenementen; onder andere P.N.K. 2022 en Nationale beker 
De Nederlandse kampioenschappen van 2022 waren iets drukker dan de 2021 editie. 
Het totaal aantal inschrijvingen is gestegen en ook het aantal deelnemers. Echter, in de lage reeks  
waar de meeste spelers bij kunnen deelnemen, waren de inschrijvingen weer zeer minnetjes. 
 
Door de vergadering wordt aangegeven een en ander te combineren, zodat deze spelers in twee  
klassen kunnen deelnemen en bij voorkeur op een vrijdag. Ook wellicht een optie om andere  
combinaties toe te passen en of veteranen/oude gloriën te spitsen in laag en hoog en deze toe te  
voegen bij de lage reeks?  
 
Al jaren wordt de algemene klasse en lage of hoge klasse gecombineerd.  
Spelers van de lage reeks kunnen vrijwel altijd deelnemen in 2 disciplines op een en dezelfde dag. 
We begrijpen dat vrijdag in principe de speeldag is, maar niet alle klassen zijn op een vrijdag in te  
plannen. We zullen hierin keuzes moeten maken.  
Andere combinaties maken van de indeling, dit moeten we als bestuur overleggen of een en ander  
past in het schema. We hebben maar 6 of soms ook maar 5 speeldagen tot onze beschikking. 
 
De inschrijvingen voor de Nationale beker waren echt bedroevend, slechts 11 teams van 7  
verenigingen hadden zich ingeschreven om deel te nemen. Hopelijk zullen door de genoemde  
aanpassing de inschrijvingen weer toenemen.  
 
Door de vergadering wordt gevraagd waarom alles op een zaterdag en vervolgens de finaledagen  
op een vrijdag plannen?  
 
De wedstrijdleider geeft aan dat de wedstrijden worden verspreid/ingepland over het lopende  
seizoen. Alle vrijdagen zijn voor de districten om hun competitie te spelen en of  
kampioenschappen. Zodoende worden de Nationale bekerwedstrijden m.u.v. de eerste en of  
tweede speeldag, op de zaterdagen gepland.  
Zoals eerder gemeld, is de vrijdag de speeldag en de finales worden ná de competities gespeeld.  
Daarom zijn de vrijdagen dan beschikbaar die we dan ook benutten. (is altijd al zo toegepast)  
 
Bij de interland zijn we er wederom niet in geslaagd onze Belgische collega biljarters te verslaan.  
De einduitslag was 15 tegen 21 met wel een winst voor B team C team en D team. 
 
Interland van 2023 is op 2 september in Ninove waar dan ook een damesteam zal worden  
samengesteld. Dit besluit hebben we als bestuur genomen om de dames in de gelegenheid te  
stellen weer te kunnen spelen. Echter, met de voorwaarde om dan wel ook in te schrijven voor het  
N.K. Anders is het zonder verdere discussie einde oefening voor deze klasse. 
 
Vanuit de vergadering is men positief dat het bestuur deze keuze heeft genomen.  
Wel het verzoek om zowel de jeugd alsook de dames op de finaledag te laten spelen omdat het  
voor beide categorieën maar een handjevol deelnemers zijn. 



 

5 

 

Als bestuur zullen we dit uiteraard in overweging nemen. 
We hebben ook nog een aandachtspunt voor de geselecteerde spelers; de voorgeschreven kleding  
dient in acht te worden genomen in alle disciplines. Een spijkerbroek die meer grijs is dan zwart, 
is niet toegestaan evenzo sneakers met gekleurde veters/zool of bruine schoenen. 
De exacte omschrijving staat beschreven bij de N.G.B.-weetjes en zal ook in de uitnodiging staan. 
 
P.N.K. 2023  
Het dagelijks bestuur van de N.G.B. heeft het besluit genomen om in de locatie Wessem te blijven.  
Voornaamste reden is dat we continuïteit en zekerheid willen van een locatie met een vaste  
periode. Eveneens met een mooie bijdrage van de lokaalhouder die altijd met ons evenement  
rekening houdt, ondanks meerdere andere aanvragen tijdens deze periode. 
Voor 2024 is de in aanbouw zijnde nieuwe zaal gereed en zal een en ander hierin plaatsvinden. 
Deze wordt gebouwd, als je in de richting van Thorn rijdt, in principe dichter bij de op en afritten  
van de autosnelweg.  
 
Jaarrooster N.G.B. 2023-2024  
Het rooster is nog niet volledig gevuld/bekend, maar wordt gepubliceerd op onze website, zodra  
datums bekend zijn wordt tekens een update geplaatst. 
De reeds gekende toernooidatums en district kampioenschappen zijn al toegevoegd. 
 
Rondvraag  
De vereniging Voelender vraagt of er kan worden gereclameerd bij de verhuurder (Verhoeven Luc)  
over de golfbiljarts, omdat deze niet altijd van een goede kwaliteit zijn. Er zijn biljarts op de  
toernooien en of kampioenschappen met lakens die echt niet goed zijn. Het is net of er putjes in  
de lakens zitten en ook de ringen in de doelmond zitten vaak te hoog.  
Deze klachten zijn er ook bij toernooien in België. 
 
Antwoord; We hebben hier al vaker opmerkingen overgemaakt en de verhuurder geeft te kennen  
dat alles van hoge kwaliteit is. Dit was bij Thissen zo en nu ook bij Verhoeven. Ze nemen de  
opmerking ter kennisgeving aan, kunnen niet tegen kritiek en verder hoor je er niets meer van.  
Wellicht kunnen we nadenken om in fases de factuur te gaan voldoen, naargelang de klachten.  
Maar, of dit effect zal hebben zodat er betere kwaliteit wordt geleverd, is te betwijfelen. 
 
Er wordt ook nog eens gevraagd of de kampioen van de N.K.-teams en Nationale bekerwinnaar  
nog eens tegen elkaar kunnen spelen, in een uit en thuiswedstrijd. Als het niet na de competitie  
kan, wellicht is er vooraf aan het nieuwe seizoen nog ruimte?  
 
Antwoord; Nogmaals, door de overvolle agenda zal dit lastig worden, want ook vóór aanvang van  
de competities is een programma gepland, voor onder andere bekerwedstrijden. We zullen deze  
vraag in gedachten houden!  
 
De vereniging BCB wil graag weten onder welke auspiciën de zomercompetitie is georganiseerd? 
Het is een illegale competitie daar er teams in een thuislocatie spelen. Dit kan je niet maken ten  
opzichte van de horecaondernemers. Ook is het een slechte zaak dat een en ander onder een  
N.G.B.-district wordt gefaciliteerd. 
 
Antwoord; De zomercompetitie is geïnitieerd door het district Echt en is een vrije (niet officiële)  
competitie, waar samengestelde teams van welke locatie dan ook kunnen deelnemen en spelen.  
We zullen de organisator van deze competitie verzoeken om vanaf volgend seizoen enige  
neutraliteit te betrachten. 
 
Waarom zijn de speeldatums voor de finalewedstrijden van onder andere de Nationale beker zo  
vaak gewijzigd? De N.G.B.-wedstrijdleider zal dit niet moeten toestaan en moet vasthouden aan de  
vastgestelde datums. Ook de lokaalhouders van beide finalisten hebben hier nadeel van  
ondervonden. 
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Antwoord; De vastgestelde speeldatums zijn inderdaad op verzoek van de betreffende teamleiders  
diverse malen gewijzigd, omdat de teams op deze datums niet volledig konden zijn.  
De vervolgdatums zijn wederom aangepast omdat de lokalen niet beschikbaar waren.  
Een en ander geldt trouwens ook voor de finalewedstrijden van de N.K.-teams, die nu worden  
gespeeld op 9 en 23 juni 2023 De wedstrijdleider zal de vastgestelde datums die worden vermeld  
in het jaarrooster aanhouden en als teams niet op deze dag kunnen spelen, er mogen ook  
reservespelers spelen. Echter, als een lokaal niet beschikbaar is om te spelen zal er toch een  
alternatief gezocht moeten worden.  
 
De vereniging Rooy wil weten of het is toegestaan om op privé locaties competitie te mogen  
spelen? Momenteel zijn er 3 teams uit Stramproy zonder speellocatie en we zijn dus zoekende  
naar de mogelijkheden.  
 
Door de vergadering wordt er heftig gediscussieerd of het wel of niet moet worden  
toegestaan. Veel cafés zijn of gaan dicht en wat moet je als vereniging dan? De een vindt  
het niet kunnen en geeft aan dat het illegale cafés zijn. Het zal waarschijnlijk ook wettelijk  
niet zijn toegestaan. Ook de lokale horecaondernemer zal hier niet blij van worden.  
Een ander geeft te kennen, hier positief tegenover te staan en nood breekt wet.  
De vereniging ”De Manege’’ geeft aan dat in hun locatie nog ruimte is voor teams. 
 
Antwoord; Als N.G.B. bestuur zullen we dit uiteraard niet promoten en of oogluikend toestaan.  
Voor de toekomst denken we wel dat het de kant opgaat, te moeten gaan spelen in biljartzalen  
dan wel gemeenschapshuizen. In thuislocaties officiële competities spelen is vooralsnog een  
bedenkelijk onderwerp. De N.G.B. en ook de districten moeten waken dat de verenigingen geen  
regels overtreden die stroken met de wetgeving en vervolgens dat de overkoepelende bond  
hiervoor verantwoordelijk zal worden gesteld! We zullen ons informeren hoe we hiernaar moeten  
handelen en komen hier dan op terug. Mocht het wel zijn toegestaan zullen we als N.G.B. ook  
interne regels moeten opstellen. 
 
Eveneens wordt gevraagd of het noodzakelijk is dat er een rookpauze wordt ingelast van ruim 20  
minuten, voor een handje vol personen die willen roken? 
 
Antwoord; Een rookpauze is inderdaad niet echt noodzakelijk en zal niet meer worden ingelast. 
 
Sluiting door de voorzitter  


